
Osadní výbor Kojetín 

Zápis veřejné schůze na Kojetíně ze dne 4.6 2018 

 Program veřejné schůze 

1) Představeni práce Osadního výboru 

2) Slovo místostarosty  Mgr. Ondřeje Syrovátky 

3) Odpovědi města na předem dané otázky 

4) Volná diskuze 

 

1)Představení práce Osadního výboru 

Předseda Osadního výboru v kostce představil činnost Osadního výboru. Počet členů, četnost schůzí, 

práci a výsledky z jednání, které jsou zpravidla prezentovány široké veřejnosti ve vývěsce v místní 

čekárně BUS. 

2) Slovo místostarosty Mgr. O. Syrovátky 

Seznámeni se realizovanými investičními akcemi v místní části Kojetín 

   -sanace svahu čističky (3 000 000 Kč ) 

   -úprava autobusové zastávky Čerták  

   -zřízení dočasné zastávky odbočka na Svinec 

Plánované akce 

   -vypracováni projektu na rekonstrukci budovy býv. obchodu 

   -revitalizace skládky (400 000 Kč) 

   -projekt parkoviště (50 000 Kč) 

   -plán a úprava lokality Křížek, Svinec vrchol a odbočky k nim (200 000 Kč) 

   -rekonstrukce areálu Čerták, v první fázi budova kiosku 

3)Odpovědi zástupců města na předem dané otázky 

(byly připraveny z ankety a jednáni OV) 

a) Oprava silnice a instalace svodidel u gabionové zdi směr Straník  

   Odbor investic Ing. Bartoň: Doporučení OV navrhnout do plánu investic na další období (v zápisu 

taktéž z loňské veřejné schůze) 

b) Instalace zrcadla u Pikritových mandlovců  

   Město požadavek postoupí a projedná na Krajskému úřadu ŽP k vyjádření (přírodní památka) 
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c) Instalace zrcadla odbočka na místní č. Balkán, ulička mezi p. L. Zrnikem a p. M. Štěpánkem 

   Bude provedena pochůzka se zástupci města a řešeno na místě. 

   Požadavky jsou vznášeny opakovaně na základě velké zatíženosti dopravou a nepřehlednosti  

d) Rozšíření a zajištění cesty kolem domu p. M. Baly, odbočka na Nivu . 

   Cesta neodpovídá současnému provozu a zatížení (do sanace ČOV povolen vjezd do 3,5tuny). 

Dochází zde ale k průjezdu těžké techniky jednak v souvislosti s ČOV ,výstavbou rodinných domů a 

lesní techniky. 

Odbor investic Ing. Bartoň: Jednáni s firmou Geoengineering o stanovení ceny geolog. průzkumu a 

návrhu řešení 

e) Zabetonovaný rošt p.č. 59 cesta u p. Kelnara 

   podnět předán městu,  místo závady nenalezeno. Bude řešeno s p. Ing. Mrklovskou přímo na místě. 

f) Výmoly na cestě k p. O. Davidovi  

   Doporučení: Dát do zápisu OV na investice pro další období 

g) Oprava komunikace na Nový Jičín, rozšíření vozovky 

   Mgr. Pavel Rozbroj: komunikace je ve správě SSMSK. Lokální rozšíření vozovky k míjení 

protijedoucích vozidel je dle p. Mgr. Rozbroje převážně v dohledových vzdálenostech a tímto je 

dostatečné. 

h) Vysoký provoz vozidel v obci 

   projekt odstavného parkoviště za dočasně vybudovanou zastávkou MHD Skalky odbočkou na Svinec 

(nejvhodnější lokalita), pozemky v majetku města. 

   Návrh Mgr. O. Syrovátky na zvýšení frekvence MHD 

ch) Nedostatečné intervaly sečení trávy 

   povinnost sečení je 2krát ročně, stejně se vyjadřuje i správa silnic. Takže dle vyhlášky  

viz. Zápis z loňské schůze 

Městské pozemky vyznačené ve vyhlášce jsou zařazeny do 3 tříd údržby a podle toho je určena i 

četnost sečení. Pozemky v 1. třídě se sečou 8x ročně. Pozemky 2. třídy se sečou 4x ročně a pozemky 

3. třídy se sečou 2x ročně. Pokud je nějaký městský pozemek potřeba udržovat častěji, je potřeba 

předat podnět zástupcům města, kteří tuto změnu zařazení musí schválit. 

i) Obnovení a kácení aleje kolem cesty směr do Nového Jičína  

   Ing. Eva Bartková: Město se snaží zachovat alej jako významný krajinný prvek. Tento je ve správě 

silnic. Po konzultacích se zástupci města - odboru životního prostředí dochází k vytipování suchých a 

prosychajících stromů určených k prořezu a kácení. 

   Pro obnovu aleje je možné využít vhodné nálety, podél silnice, za současného prořezu zastiňujících 

keřů a dřevin. Vzhledem k soukromému vlastnictví pozemků přilehlých k silnici by nová výsadba a 

nebo prořezy musely být dohodnuty s příslušnými majiteli a nutný by byl i souhlas zastupitelstva 

s novou výsadbou na cizích pozemcích. 

   Tímto zástupci města požádali Osadní výbor Kojetín o pomoc při oslovení majitelů 
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j) Revitalizace skládky 

   p. Ing. Eva Bártková: Vzhledem k dobrým výsledkům sledování kvality spodních vod, nebude nutno 

skládku sanovat podle původního projektu, kdy se měla pokládat folie, případně vrstva jílu 

k zamezení průsaku do spodních vod. Město zamýšlelo využít skládku při vývozu sedimentů 

z přehrady Čerták. Podle nových zjištění se však na skládce nachází chráněné druhy rostlin, načež se 

upustilo od dalšího zavážení. 

Na revitalizaci je vyčleněno 400 000 Kč 

k) Nesečení trávy na pozemcích města  

   p. M. Cachnin upozorňuje, že na pozemku parcelní číslo 72 město neseče trávu. 

   Podnět byl předán městu 

l) Slabý mobilní signál 

   vyjádření města: řešení je mimo jeho působnost 

4)Volná diskuze 

- p. M. Štěpánek: Pomalá zimní údržba v úzkých uličkách 

   Reagoval ředitel TS Ing. Bukovský: technické služby mají omezené množství vhodné techniky, která 

se prioritně používá na nejvytíženějších místech. 

- p. L. Holub upozornil na zcela suché stromy v aleji na NJ 

   p. Ing. Bártková: bude řešeno v řádu dnů p. Ing. Hůlovou ve spolupráci se SSMSK 

- p. M. Štěpánek: opakovaně upozorňuje na nelegální vjezd automobilů přes zákaz, cestou na 

Svinec 

   za městskou policii odpověděl ředitel Mgr. Jiří Klein: MP provádí kontroly. V případě zjištěni 

přestupku doporučeno občanům zavolat na městskou policii. Je otázkou, zda strážníci přijedou včas. 

Dále zmínil možnost MP používat skůtr, případně kolo. 

- p. M. Bala: upozornil na problém volně pobíhajících psů 

   Reagoval Mgr. Jiří Klein: v takových případech volat městskou policii. 

 

V Kojetíně dne 8.6 2018 
Zapsal Jiří Holub 

Schválil Ing. Lumír Zrník 


